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Protokół X/24 

z sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 18 grudnia 2024 roku w sali 

konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Staszowie 

 

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2024 roku o godz. 9:00, a zakończono o godz. 09:59 tego samego 

dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Paweł Basiński 

2. Stanisława Błażejewska 

3. Jerzy Chudy 

4. Leszek Guzal 

5. Monika Kosałka 

6. Anna Kosowicz 

7. Dariusz Kubalski 

8. Stanisław Lolo 

9. Grażyna Medyńska 

10. Tomasz Mysłek 

11. Anna Niziałek 

12. Grzegorz Rajca 

13. Krystyna Semrau 

14. Adam Siekierski 

15. Zbigniew Wiącek 

16. Szczepan Witek 

17. Jolanta Wójtowicz 

18. Romuald Zgrzywa 

19. Mariusz Zyngier 

  

/Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 protokołu/  

 

Ad.1  

Obrady X Sesji Rady Powiatu otworzyła Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Rady Powiatu 

w Staszowie. 

Ad.2 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w obradach sesji uczestniczy 18 radnych. Wobec tego 

Rada Powiatu w Staszowie władna jest do podejmowania uchwał oraz wiążących decyzji.  
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Ad.3 

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad sesji.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek obrad. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr IX/24 z dnia 28.11.2024 roku. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na 

terenie powiatu staszowskiego w 2025 roku – projekt 110/24. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu – projekt 111/24. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie założenia Branżowego Centrum 

Umiejętności w Połańcu oraz włączenia placówki w skład Zespołu Szkól im. Oddziału 

Partyzanckiego AK "Jędrusie" w Połańcu - projekt 108/24. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie likwidacji trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Staszowie – projekt 109/24. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/59/24 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica – projekt 112/24. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2024 - 2031 - projekt 113/24. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok - 

projekt 114/24. 

12. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Staszowie w okresie pomiędzy sesjami. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.4  

Przyjęcie Protokołu Nr IX/24 z dnia 28.11.2024 roku. 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr IX/24 z dnia 28.11.2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, 
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Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 

  

Ad.5 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na 

terenie powiatu staszowskiego w 2025 roku – projekt 110/24. 

Pan Ryszard Stachura - Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarzadzania 

Kryzysowego poinformował, że ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 roku o bezpieczeństwie osób 

przebywających na obszarach wodnych nakłada na Starostę obowiązki w postaci usuwania statku 

lub innego obiektu pływającego do strzeżonego portu lub przystani. W przypadku braku 

dostatecznie blisko portu lub przystani pozostawia się statek lub inny obiekt pływający na 

wyznaczonym przez Starostę parkingu strzeżonym do czasu uiszczenia opłat za jego usunięcie i 

przechowywanie. Usuwanie statków lub innych obiektów pływających oraz prowadzenie 

strzeżonego portu lub przystani należy do zadań własnych powiatu. Starosta realizuje te zadania 

przy pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub powierza ich wykonanie zgodnie z 

przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień publicznych. Zgodnie z art. 31 

ust. 1, ustawy z dnia 18 sierpnia 2011 roku o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach 

wodnych Rada Powiatu ma obowiązek corocznie ustalić w drodze uchwały wysokość opłat za 

usunięcie statku lub innego obiektu pływającego z obszaru wodnego powiatu w przypadku gdy 

prowadziła go osoba znajdująca się w stanie po użyciu alkoholu lub podobnie działającego środka 

oraz za przechowywanie takiego statku lub obiektu. Wysokość opłat została ogłoszona w 

obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 26 lipca 2024 r. w sprawie maksymalnych opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2025 (M.P. z 2024 

poz. 692). W związku z faktem, iż dotychczas na terenie powiatu staszowskiego przedmiotowe 

zadanie nigdy nie było realizowane, nie jest możliwe przeprowadzenie kalkulacji kosztów jego 

realizacji w oparciu o dane historyczne. Abstrakcyjnie analizując koszt realizacji przedmiotowych 

zadań rozważono koszty: holowania obiektów do brzegu akwenów wodnych specjalistycznym 

sprzętem, załadunek oraz transport tych obiektów na wskazany parking przy wykorzystaniu 

specjalistycznego sprzętu do załadunku i transportu drogowego oraz koszty prowadzenia parkingu, 

należy stwierdzić, że przyjęcie opłat w maksymalnej dopuszczalnej wysokości jest w pełni 

uzasadnione. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu.   

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Zbigniewa Wiącka – Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji Powiatu o przedstawienie opinii komisji. 
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Pan Zbigniew Wiącek – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na 

terenie powiatu staszowskiego w 2025 roku – projekt 110/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, 

Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 

  

/Uchwała Nr X/73/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie powiatu staszowskiego w 2025 roku, stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

  

Ad.6 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu – projekt 111/24. 

Pan Stanisław Altenberg – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu poinformował, że 

zgodnie z art. 130a ust. 5f ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym usuwanie 

pojazdów oraz prowadzenie parkingu strzeżonego dla pojazdów usuniętych z dróg w przypadkach 

o których mowa w ust. 1-2, należy do zadań własnych powiatu. Starosta realizuje te zadania przy 

pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub powierza ich wykonywanie zgodnie z 

przepisami ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówieniach publicznych. Przepis art. 130a 

ust. 6 ustawy Prawo o ruchu drogowym zawiera delegację dla rady powiatu do corocznego 

ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg, ustalenia wysokości opłat za ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz ustalenia wysokości kosztów, które zobowiązany 

jest pokryć właściciel pojazdu również w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu, jeżeli przed 

wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. Maksymalne stawki opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów ulegają corocznie 

zmianie na następny rok kalendarzowy i są ogłaszane przez ministra właściwego do spraw 
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finansów publicznych, w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej 

Polskiej „Monitor Polski”. Obwieszczeniem z dnia 29 lipca 2024 r. Minister Finansów ogłosił 

obowiązujące w 2025 r. maksymalne stawki opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie 

na parkingu strzeżonym (M.P. z 2024 r. poz. 718), które należało uwzględnić przy określaniu 

wysokości opłat na rok 2025 r. Jak wynika z art. 130a ust. 6 ustawy Prawo o ruchu drogowym, 

przesłankami kształtującymi treść podejmowanej uchwały są: konieczność sprawnej realizacji 

zadań w zakresie usuwania pojazdów z drogi oraz koszty usuwania i przechowywania pojazdów 

na obszarze danego powiatu. W roku 2024 przeprowadzono dwa postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego z których pierwsze to postępowanie pn. „Usuwanie pojazdów z dróg 

powiatu staszowskiego, oraz ich przechowywanie na parkingu strzeżonym zgodnie z ustawą Prawo 

o ruchu drogowym”. W jego wyniku w dniu 21 października 2024 r. Powiat Staszowski zawarł 

umowę Nr 1/K/2024 na wykonywanie usług usuwania pojazdów z dróg i ich przechowywanie na 

parkingu strzeżonym, której obowiązywanie określono od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. 

Zawarte w umowie ceny jednostkowe brutto za usunięcie pojazdu oraz jego przechowywanie 

poszczególnych kategorii pojazdów z wyjątkiem kategorii pojazdów przewożących materiały 

niebezpieczne, przyjęte zostały jako stawki opłat w niniejszej uchwale. Drugie postępowanie pn. 

„Usuwanie pojazdów przewożących materiały niebezpieczne z dróg powiatu staszowskiego, oraz 

ich przechowywanie na parkingu strzeżonym zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym” z 

powodu braku ofert nie zakończyło się udzieleniem zamówienia. Stawkę opłat za usunięcie 

pojazdów przewożących materiały niebezpieczne i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym 

przyjęto w wysokości określonej w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 29 lipca 2024 r. w 

sprawie obowiązujących w 2025 r. maksymalnych stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym. Koszty powstałe w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu, określone w § 2 niniejszej uchwały, wynikają z kosztu dojazdu do miejsca zdarzenia lub 

dojazdu do miejsca zdarzenia i podjęcia czynności załadunku pojazdu. Koszty te są uzależnione 

od wysokości stawek za usunięcie z drogi danego rodzaju pojazdu. 

Radny Mariusz Zyngier zapytał, czy cena 1 zł za usunięcie hulajnogi to jest pomyłka, czy to tak 

faktycznie ma być. Jest to trochę zbyt niska stawka, na przykład w stosunku do usunięcia roweru 

170 złotych. Różnica jest znacząca i pytanie, komu by się chciało za takie pieniądze w ogóle podjąć 

jakiekolwiek działania, mówimy o kosztach dojazdu. Czy to jest stawka, która jest stawką tą 

maksymalną, która była zaproponowana i my już więcej nie mogliśmy czy po prostu to jest 

propozycja, jak gdyby tutaj wewnętrzna.  

Pan Naczelnik powiedział, że stawki przeniesione zostały z prowadzonego postępowania do 

umowy, czyli są stawki przedstawione przez wykonawcę i to jest jakby jego sprawa, czy my mu 

zapłacimy 1 zł czy 100 zł w tym układzie, ale generalnie chodzi prawdopodobnie o możliwość 

jakby wygrania przetargu. W sytuacji, kiedy wiadomo, że hulajnóg czy tego typu pojazdów 

praktycznie nie holujemy, wykonawca przedstawił akurat taką ofertę, którą przyjęliśmy do umowy 

i to jest jego ryzyko finansowe, że jeżeli się trafi tego typu sytuacja, będzie musiał za złotówkę 

taką hulajnogę przewieźć.  
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Radny Jerzy Chudy powiedział, że w ustawie o rozstrzygnięciu przetargów jest tak zwana 

klauzula 'rażąco niska cena'. Czy komisja nie odrzuciła takiej oferty, bo niestety, ale tak można 

skorzystać z oferty rażąca niska cena i wtedy jest postępowanie administracyjne w tym temacie.  

 

Pan Naczelnik powiedział, że nie brano tego pod uwagę, natomiast była tylko jedna oferta.  

 

Dalszej dyskusji nie podjęto.  

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Zbigniewa Wiącka – Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji Powiatu o przedstawienie opinii komisji. 

 

Pan Zbigniew Wiącek – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu – projekt 111/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, 

Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 

 

/Uchwała Nr X/74/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu, stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

Ad.7 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie założenia Branżowego Centrum 

Umiejętności w Połańcu oraz włączenia placówki w skład Zespołu Szkól im. Oddziału 

Partyzanckiego AK "Jędrusie" w Połańcu - projekt 108/24. 

Pan Grzegorz Wójcikowski – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu poinformował, 

że Powiat Staszowski realizuje projekt pn. „Utworzenie Branżowego Centrum Umiejętności 

w dziedzinie ENERGETYKA”, który otrzymał dofinansowanie w ramach konkursu „Utworzenie 

i wsparcie funkcjonowania 120 branżowych centrów umiejętności(BCU), realizujących koncepcję 
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centrów doskonałości zawodowej (CoVEs)” z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania 

Odporności ogłoszonego przez Fundację Rozwoju Systemu Edukacji działającą w imieniu 

Ministerstwa Edukacji Nauki. W ramach projektu przewiduje się utworzenie placówki BCU oraz 

połączenie jej w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół im. Oddziału Partyzanckiego AK 

„Jędrusie” w Połańcu. Zgodnie z harmonogramem prac nowa placówka branżowe centrum 

umiejętności w dziedzinie zawodowej energetyka powinna rozpocząć działalność najpóźniej do 

dnia 31 grudnia 2024 r. Zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. i) ustawy o samorządzie powiatowym do 

wyłącznej właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

powiatu dotyczących tworzenia, przekształcania i likwidacji jednostek organizacyjnych oraz 

wyposażania ich w majątek. Ponadto upoważnienie do podjęcia niniejszej uchwały wynika z art. 

88 ust. 7 w zw. z art. 8 ust. 2 pkt 1 oraz art. 29 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. - Prawo 

oświatowe (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 737 z późn. zm.), przyznającego wyłączną kompetencję 

organom stanowiącym JST w zakresie zakładania szkół i placówek oświatowych. Realizując 

obowiązek wynikający z art. 8 ust. 3a ustawy Prawo oświatowe Powiat Staszowski zawarł w dniu 

20.09.2023 r. porozumienie mające na celu objęcie branżowego centrum umiejętności wsparciem 

merytorycznym, kadrowym i organizacyjnym, z organizacją branżową właściwą dla danej 

dziedziny zawodowej tj. Stowarzyszeniem Elektryków Polskich z siedzibą w Warszawie. Zgodnie 

z art. 91 ust. 1 i 7 organ prowadzący szkoły różnych typów lub placówki może je połączyć w 

zespół. Natomiast art. 91 ust. 11 wskazuje, iż połączenie w zespół szkół lub placówek niebędących 

szkołami lub placówkami artystycznymi lub włączenie do zespołu szkoły lub placówki niebędącej 

szkołą lub placówką artystyczną, prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, 

następuje po uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora oświaty. Pozytywną opinię w sprawie wyraził 

Świętokrzyski Kurator Oświaty znak: KO.II.542.31.2024 z dnia 13 grudnia 2024 roku. Z uwagi na 

powyższe podjęcie w/w uchwały jest w pełni uzasadnione i niezbędne. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu. 

Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Annę Kosowicz – Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Wychowania, Kultury, Sportu i Turystyki o przedstawienie opinii komisji. 

Pani Anna Kosowicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Wychowania, Kultury, Sportu i 

Turystyki poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie założenia Branżowego Centrum 

Umiejętności w Połańcu oraz włączenia placówki w skład Zespołu Szkól im. Oddziału 

Partyzanckiego AK "Jędrusie" w Połańcu - projekt 108/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna Kosowicz, 

Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, Grzegorz 
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Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, Romuald 

Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (2) 

Jerzy Chudy, Krystyna Semrau 

  

/Uchwała Nr X/75/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie założenia Branżowego Centrum 

Umiejętności w Połańcu oraz włączenia placówki w skład Zespołu Szkól im. Oddziału 

Partyzanckiego AK "Jędrusie" w Połańcu, stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie likwidacji trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Staszowie – projekt 109/24. 

Pan Grzegorz Wójcikowski poinformował, że z dniem 1 września 2006 roku zostało utworzone 

Uchwałą Nr XLIX/16/06 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 31 marca 2006 roku dwuletnie 

Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące w Staszowie dla absolwentów zasadniczych szkół 

zawodowych ul. 11 Listopada 3. Następnie z dniem 1 września 2012 roku Uchwałą Nr 

XXVIII/36/12 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 14 czerwca 2012 roku zostało ono przekształcone 

w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych o trzy letnim cyklu kształcenia. Rada Powiatu nie 

podjęła uchwały na podstawie art. 184 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Przepisy 

wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz.U. z 2017 roku poz. 60 z późn. zm.) o 

przekształceniu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych. W związku z potrzebą 

restrukturyzacji i uporządkowania sieci szkół w powiecie staszowskim należy dokonać likwidacji 

tej szkoły, ponieważ nigdy nie rozpoczęła działalności i nie przeprowadzono naboru. Szkoła nie 

została organizacyjnie sformułowana w zawiązku z tym nie ma należności i zobowiązań ani 

majątku. Szkoła nie posiada żadnej dokumentacji. Zgodnie z art. 89 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz.U. z 2024 r., poz. 737) szkoła publiczna może być 

zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez organ prowadzący szkołę, po zapewnieniu przez ten 

organ uczniom możliwości kontynuowania nauki w innej szkole publicznej tego samego typu. 

Organ prowadzący jest zobowiązany, co najmniej na 6 miesięcy przed terminem likwidacji, 

zawiadomić o zamiarze likwidacji szkoły rodziców uczniów, a w przypadku uczniów pełnoletnich 

– tych uczniów oraz właściwego kuratora oświaty. Szkoła publiczna prowadzona przez jednostkę 

samorządu terytorialnego może zostać zlikwidowana po uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora 

oświaty. Z uwagi na fakt, iż szkoła nie prowadzi i nie prowadziła kształcenia nie zachodzi 

konieczność informowania uczniów i ich rodziców o zamiarze likwidacji szkoły. Brak uczniów 

skutkuje także brakiem konieczności zapewnienia miejsca uczniom likwidowanej szkoły w innych 

placówkach tego samego typu. Wobec powyższego, konieczna jest formalna likwidacja szkoły, co 

jest możliwe po uzyskaniu pozytywnej opinii Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty, którą uzyskano 

dnia 14 października 2024 roku znak: KO.II.542.19.2024. 

 Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu. 
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Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Annę Kosowicz – Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Wychowania, Kultury, Sportu i Turystyki o przedstawienie opinii komisji. 

Pani Anna Kosowicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Wychowania, Kultury, Sportu i 

Turystyki poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie likwidacji trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Staszowie – projekt 109/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, 

Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 

 

/Uchwała Nr X/76/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie likwidacji trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Staszowie, stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/59/24 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica – projekt 112/24. 

Pan Jerzy Bernyś – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa 

poinformował, że uchwałą numer VIII/59/24 Rada Powiatu udzieliła pomocy finansowej gminie 

Oleśnica na realizację zadania pod nazwą 'Usuwanie i unieszkodliwianie odpadów zawierających 

azbest z terenu gminy Oleśnica'. Przedmiotową uchwałą pomoc finansowa została określona na 

podstawie złożonego wniosku przez gminę Oleśnica, natomiast po przeprowadzeniu postępowania 

przetargowego kwota ta uległa zmniejszeniu, w związku z powyższym zachodzi konieczność 

określenia nowej kwoty. W tamtej uchwale jak i w tej uchwale wartość tego zadania stanowi 15% 

kosztów realizowanego zadania i §2 uchwały otrzymuje nowe brzmienie: 'Pomoc finansowa, o 

której mowa w §1 zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu na rok 2024 w 

wysokości 7 844, 16 zł. Niniejszą uchwałą dostosowujemy wysokość udzielonej dotacji do 

wartości poprzetargowej zadania. 

Radni nie wnosili uwag  do przedstawionego projektu. 
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Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Pawła Basińskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego oraz Pana Zbigniewa Wiącka – Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji Powiatu o przedstawienie opinii komisji. 

 

Pan Paweł Basiński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.  

Pan Zbigniew Wiącek – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/59/24 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica – projekt 112/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, 

Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 

  

/Uchwała Nr X/77/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/59/24 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 29 października 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Oleśnica, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

Ad.10 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu na lata 2024 - 2031 - projekt 113/24. 

Pani Jolanta Piotrowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian w budżecie roku bieżącego powodujące zwiększenie 

strony dochodowej i wydatkowej budżetu o kwotę 120 718 złotych. Ponadto wprowadzamy do 

wykazu przedsięwzięć zadania realizowane przez Zespół Szkół Staszowie pod nazwą 'Innowacyjne 

praktyki zawodowe kluczem do sukcesu zawodowego na europejskim rynku pracy'. Zadanie to o 

łącznych nakładach finansowych 168 879,07 zł będzie realizowane w roku budżetowym 2025. W 

tym roku została podpisana umowa na realizację tego zadania. Podobnie, jeśli chodzi o Liceum 

Ogólnokształcące w Staszowie będzie realizowało zadanie 'Międzynarodowa synergia - Integracja 

kompetencji nauczycieli' o łącznych nakładach finansowych 120 824, 63 zł i również w całości to 
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zadanie zostanie zrealizowane w roku budżetowym 2025. W związku z powyższym następuje 

również zwiększenie strony dochodowej i wydatkowej budżetu roku 2025 o kwotę 289 703,70 zł. 

Po prowadzonych zmianach Wieloletnia Prognoza Finansowa dopełnia wymogi wynikające z art. 

242 i 243 Ustawy o Finansach Publicznych zarówno w roku budżetowym 2024 jak i w latach 

następnych do roku budżetowego 2031. 

 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Pawła Basińskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii komisji. 

 

Pan Paweł Basiński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu na lata 2024 - 2031 - projekt 113/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna 

Niziałek, Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta 

Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 

 

/Uchwała Nr X/78/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2024 - 2031, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok - projekt 

114/24. 

Pani Skarbnik poinformowała, że niniejszą uchwałą Rada Powiatu w Staszowie dokonuje zmian 

w planie dochodów i wydatków budżetowych powiatu na 2024 rok. 

Wprowadzone zmiany dotyczą: 

1.Dział 801 Oświata i wychowanie dokonuje się zmian w planie dochodów bieżących celem 

dostosowania wypracowanych dochodów do właściwego paragrafu podziałki klasyfikacji 

budżetowej dochodów. Jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 16.630,00 zł 
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na wniosek Zespołu Szkół w Staszowie znak: ZS.II.616.3211.49.2024 z dnia 09.12.2024 r. celem 

dostosowania planu do ponoszonych wydatków. 

2.Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 

16.630,00 zł na wniosek Zespołu Szkół w Staszowie znak: ZS.II.616.3211.49.2024 z dnia 

09.12.2024 r. celem dostosowania planu do ponoszonych wydatków. 

3.Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonuje się zmian w planie wydatków 

bieżących poprzez dostosowanie udzielonej pomocy finansowej gminie Oleśnica na 

dofinansowanie zadania pn. „Usuwanie i unieszkodliwianie odpadów zawierających azbest z 

terenu Gminy Oleśnica” do wartości poprzetargowej zadania. 

Po wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu na 2024 rok wynoszą 141.004.908,43 zł, 

w tym: 

- dochody bieżące – 108.881.697,57 zł, 

- dochody majątkowe – 32.123.210,86 zł. 

Po wprowadzonych zmianach wydatki budżetu powiatu na 2024 rok wynoszą 175.151.959,98 zł, 

w tym: 

- wydatki bieżące – 115.819.594,68 zł, 

- wydatki majątkowe – 59.332.365,30 zł. 

 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Pawła Basińskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii komisji. 

 

Pan Paweł Basiński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok - projekt 

114/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Basiński, Stanisława Błażejewska, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Monika Kosałka, Anna 

Kosowicz, Dariusz Kubalski, Stanisław Lolo, Grażyna Medyńska, Tomasz Mysłek, Anna Niziałek, 

Grzegorz Rajca, Adam Siekierski, Zbigniew Wiącek, Szczepan Witek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier 

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Semrau 
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/Uchwała Nr X/79/2024 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

Ad.12 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Staszowie w okresie pomiędzy sesjami. 

Pani Jolanta Wójtowicz powiedziała, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Staszowie 

w okresie między sesjami zostało zamieszczone w systemie e-SESJA. Zapytała czy po zapoznaniu 

się ze sprawozdaniem są pytania. Czy potrzeba jest otwierania dyskusji. Nie. Wobec tego 

przechodzimy do punktu 13.  

 

/Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Staszowie w okresie pomiędzy sesjami, stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu/ 

Ad.13 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Ryszarda Stachurę o przedstawienie stanu dalszych 

uzgodnień podejmowanych w kwestii dyżurów aptek.  

Pan Ryszard Stachura powiedział, że Zarząd dokonał wyboru apteki ogólnodostępnej do 

pełnienia dyżurów. Wcześniej wybór ten był poprzedzony wystąpieniem do podmiotów 

prowadzących apteki ogólnodostępne na terenie Staszowa. Ofertę pełnienia dyżurów złożyła 

jedynie jedna apteka. Nie mieliśmy tutaj konkurencji, a zatem w tej sytuacji należało podjąć 

rozmowy z tą jedną apteką, ponieważ w takiej sytuacji się znaleźliśmy. Jest to apteka przy ulicy 

Konstytucji. Podmiot prowadzący to pan Tomasz Kasperkiewicz. Wspólnie z Panem Wicestarostą 

odbyliśmy rozmowę na temat tych dyżurów. Oferowaliśmy różne rzeczy, nawet zakładając, że 

będzie udział powiatu w finansowaniu tych dyżurów. Początkowo pan Kasperkiewicz wyraził 

zgodę na takie rozwiązania, proponowaliśmy dołożenie dwóch godzin, do tego co przewiduje 

ustawa z deklaracją, że będzie to pokryte z budżetu powiatu, natomiast pozostałe oczywiście 

finansuje NFZ. Niestety po konsultacji z pracownikami pan Kasperkiewicz wycofał się z tych 

uzgodnień no i zostaliśmy praktycznie postawieni jakby pod ścianą. Jedne co tak naprawdę udało 

się osiągnąć to to, że mamy dyżury w soboty, w niedzielę, święta, dni wolne od pracy, w takich 

godzinach jak w ciągu dnia 14.00. - 18.00. i w porze nocnej między 19.00. - 21.00. Jest to mniej 

więcej taki stan jaki był w roku ubiegłym, ale podkreślam, pomimo oferty z naszej strony niestety 

ona została odrzucona w tym kształcie. Próbowaliśmy zejść chociaż do jednej godziny, że 

zapłacimy za nią, żeby tylko wziął. Niestety nie udało się tego celu osiągnąć. W związku z tym 

stan na dzień dzisiejszy jest jaki jest. Zarząd podjął uchwałę w tej kwestii wyznaczając tę aptekę 

do pełnienia dyżurów w roku 2025. Jest to temat świeży. Może jeszcze dzisiaj lub jutro prześlę te 

uchwały do Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego i do Narodowego Funduszu Zdrowia, 

bo kolej rzeczy jest taka, że to Narodowy Fundusz podpisuje umowę z danym podmiotem 

prowadzącym aptekę, nadzoruje ten dyżur i za nie płaci. Jest to stawka około 160 zł za godzinę. 
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Mówię około, ponieważ stawek na przyszły rok nie znamy. Może tu wystąpić jakaś zmiana bądź 

nie, ale na dzień dzisiejszy to jest 160 zł.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęło pismo z propozycją realizacji kluczowych 

inwestycji kolejowych w regionie, które mogą znacząco przyczynić się do rozwoju gospodarczego 

i komunikacyjnego okolic Staszowa, Połańca i Mielca. Propozycja dotyczy budowy dwóch 

nowych połączeń kolejowych w regionie Połaniec - Tuszów Narodowy oraz Mielec – Kolbuszowa. 

Wracam do tego wykazu, ponieważ to zostało skierowane zarówno do marszałków obydwu 

województw, zostało to skierowane do wojewodów, zostało to skierowane również tutaj do Pana 

Starosty, więc tutaj jakby w gestii tych wyższych organów pozostawiamy rozpatrzenie takiej 

propozycji. 

 

Radny Mariusz Zyngier powiedział, że też był jednym z adresatów pisma o którym powiedziała 

Pani Przewodnicząca. Autorem jest pan Stanisław Ambroziak, mieszkaniec Połańca i to pismo jest 

dosyć ciekawą propozycją. Ja to dosyć szczegółowo analizowałem i moje pytanie tak naprawdę 

brzmiało, kto sformułuje i prześlę odpowiedź po prostu do autora tego pomysłu, do pana 

Ambroziaka. Tutaj Pani Przewodnicząca stwierdziła, że to zostanie przekazane jak gdyby do 

wyższej instancji.  Pismo datowane jest na 10 grudnia, prośba, żeby to nie pozostało bez 

odpowiedzi,  

Pani Przewodnicząca powiedziała, że pismo otrzymaliśmy w poniedziałek, dlatego 

zaproponowałam, żebyśmy do tematu wrócili na następnej sesji po przemyśleniu, jakie kroki 

podjąć, bo nie będziemy przecież tych rozważań tutaj podejmować na dzisiejszej sesji.  

Radny Jerzy Chudy powiedział, że dostał odpowiedź na interpelacje odnośne azbestu, prośba do 

Pana Starosty, żeby ten temat poruszyć na szerszym gremium. Z moich wyliczeń wynika, że 

azbestu jeszcze zostało, w zależności od niektórej gminy, w takim tempie realizacji od 26 do 60 

lat, a z tego co wiem to państwo polskie podpisało umowę w Unii Europejskiej, że do 2030 roku 

pozbędziemy się azbestu, żeby to, że tak powiem, zrobić większy postęp w tym temacie czy na 

terenie gmin, czy na terenie województwa. Czy może z naszego budżetu zwiększyć te dotacje do 

tego, nie 15% tylko więcej, żeby to ruszyło trochę lepiej, bo rzeczywiście azbest jest trochę nie 

bardzo i tak prośba do Pana Starosty, żeby na forum czy na szerszym gremium tą sprawę poruszyć. 

Druga sprawa. Dostałem też odpowiedź z Zarządu Dróg Powiatowych odnośnie mojej interpelacji, 

co do drogi Bukowa - Osiek. Pytanie ile kosztowały dodatkowe roboty.  Szczegółowe pytanie mam, 

czy w projekcie, które było przedmiotem przetargu zmieniono położenie nawierzchni i konstrukcji 

drogi. Bardzo bym prosił na piśmie.  

Radny Szczepan Witek podziękował wszystkim pracownikom Zarządu Dróg Powiatowych za 

zrealizowanie wszystkich zadań inwestycji drogowych na całym terenie powiatu staszowskiego. 

Radny Mariusz Zyngier zapytał czy w gminie Osiek tak dobrze sobie radzą z usuwaniem azbestu, 

czy to czasem nie jest pomyłka.  Bo tutaj we wszystkich gminach powiatu te wartości są to liczby 

od 2 000 do 4 700 megagram, tak, a w gminie Osiek jest 110, czyli to jest trzydziestokrotnie, tak 
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średnio, mniej niż we wszystkich pozostałych gminach. Czy tam faktycznie tak jest dobrze, czy to 

jest jakaś po prostu tutaj pomyłka.   

Pan Jerzy Bernyś powiedział, że taka odpowiedź została udzielona przez gminę Osiek. Nie wiem 

czy to jest podana z głowy, czy to jest podana z inwentaryzacji. Tak, jak pan radny słusznie 

zauważył gminy mają od 3 000 do 2 000 ton megagramów. Tak wynika z pisma.  

Pani Przewodnicząca przed zakończeniem posiedzenia złożyła wszystkim obecnym na obradach, 

a także oglądających przebieg sesji w Internecie, życzenia świąteczno-noworoczne.  

Ad.14 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu w Staszowie podziękowała 

zebranym za udział w X Sesji Rady Powiatu w Saszowie i zamknęła obrady.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Przygotowała: Agata Cepil   

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

Szczegółowy zapis online z X/24 Sesji Rady Powiatu w Staszowie znajduje się na stronie Starostwa Powiatowego w Staszowie do 

odtworzenia w zakładce https://esesja.tv/transmisja/61842/x-sesja-rady-powiatu-w-staszowie-w-dniu-18-grudnia-2024.htm 

 

 

 


